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Stichting Jaap Eden vervangt 
het ijs in de hal door kunststof 
ijsplaten. De ijs-installatie is 
sterk verouderd en kan elk mo-
ment afgekeurd worden. Ver-
vanging is te duur. 
 
 Jaap Eden wijst op de voordelen. De baan kan 
de hele zomer open. De contributie voor 
ijshockeyers en kunstrijdsters kan omlaag. Ook 
het stadsdeel is enthousiast. Voor de gemeente 
zijn de milieuvoordelen doorslaggevend. 
De kunststof platen komen van het Nederland-
se bedrijf Ice4Ever. Volgens John Duurstede 
speelt in Italië inmiddels de helft van de clubs 
erop. Hij wijst graag op de promotiekansen 

voor het ijshockey. ‘Momenteel praten we 
met Dubai en Qatar over toernooien midden 
in de zomer, gewoon op het strand. Als de 
mensen niet naar het ijshockey komen 
breng het ijshockey dan naar de mensen’ 
aldus Duurstede. 
      Ben van Duin, voorzitter van ijshockey-
club Amstel Tijgers is woedend. ‘Ik stem 
m’n hele leven GroenLinks maar dit gaat 
echt te ver. Wij worden weggezet als milieu-
vandalen. Te bezopen voor woorden. Offici-
eel weten wij nog van niks maar als dit 
doorgaat verhuizen de Tijgers naar de ijs-
baan in Hoorn.’ Volgens Duurstede leeft 
Van Duin in het verleden en wijst op een Ja-
pans project waarbij enorme ijsschotsen 
nagebouwd worden van kunststof. Het doel 
is de Noordpool binnen 50 jaar geheel van 
plastic. ‘Over een paar jaar is ijs iets waar 
opa's en oma's het 's winters altijd over 
hebben.’                                            01.04.016 

Jaap Eden als eerste in Nederland over 
op kunststof ijsvloer 
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